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Skrivelse till kulturnämnden 

 
 
 
 
Skrivelse angående användning av bemanningsföretaget Uniflex 
 
Vi har fått kännedom om att kulturförvaltningen har ett avtal med bemanningsföretaget 
Uniflex som upphandlats genom stadens ramavtal avseende bemanningstjänster.  Företaget 
har använts för att bemanna stadens bibliotek vid arbetsbelastning. Användningen av dess 
tjänster har varit relativt högt under de två år samarbetet varat, år 2010 har man upphandlat 
tjänster för ca 2,8 miljoner kronor och 2011 för ca 4,7 miljoner kronor. 
 
Sveriges Radio har kartlagt företaget Uniflex och rapporterade i Dagens Eko att de erbjudit 
sina anställda påhittade uppdrag långt från hemorten för att slippa betala lön. De har därmed 
visat sig vara en helt oseriös arbetsgivare. I ett brev till serviceförvaltningen påstår nu 
företaget att man anser detta oacceptabelt och den ansvarige tjänstemannen omplacerats. 
Oavsett sanningshalten i detta, kan vi konstatera att deras förtroende bör vara förbrukat i 
staden. Uniflex bör inte komma ifråga vid kommande upphandling.   
 
För övrigt anser vi att användning av bemanningsföretag i stadens kulturverksamheter är både 
oekonomiskt och ger sämre kvalitet i verksamheterna än utbildad personal. 
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